
Van: 

 

Verzonden: dinsdag 14 maart 2017 13:56 
 

Onderwerp: bezuinigingen 

 

Nb. Deze email is gezonden aan : griffie@voorschoten.nl  met bij deze het verzoek mijn e-
mail door te geven aan alle partijen. 
  
Helaas is het onmogelijk een email te zenden aan :  
Gemeente secretaris 
Burgemeester Pauline Bouvy-Koene  
Wethouder Inge Nieuwenhuizen 
Wethouder Bianca Bremer 
Wethouder Daan Binnendijk 
  
Geachte lezer, 

Als inwoner van Voorschoten ben ik erg geschrokken van het voorstel van B&W aan de 
gemeenteraad om bezuinigingen door te voeren. 

Op de eerste plaats zou de gemeente Voorschoten enorm veel geld bezuinigen door het zgn. 
“samenwerkingsverband” met de gemeente Wassenaar op te zeggen. 

Die samenwerkingsorganisatie wordt gedomineerd door Wassenaarders en de meeste leden van die 
organisatie worden niet gehinderd door enige kennis over Voorschoten. Als voorbeeld wil ik noemen 
dat Wassenaar op een duin gebouwd is en Voorschoten op veengrond. Tijdens enkele vergaderingen 
die ik meegemaakt heb betreffende Vlietwijk bleek dat de “Wassenaarders” er geen kaas van 
gegeten hebben, ook zij die zeggen een “ir” titel te hebben. 

Het is niet vreemd dat Voorschoten met een gat in de begroting zit als in aanmerking wordt genomen 
dat de vorige wethouder van financieen in Voorburg en Leidschendam-Voorburg ook bekend stond 
als nietzo-betrouwbaar en de vorige wethouder van ‘ONS’ die voor de ondertunneling van de weg 
tussen de A4 en de A44 met geld gesmeten heeft. Hij is blijkbaar op tijd afgetreden om wethouder in 
Wassenaar te worden. 

De ambts-voorganger van de burgemeester in Voorschoten heeft e.e.a. zien aankomen en heeft 
alvorens de provincie ingreep de kuierlatten genomen, net als de burgemeester van Wassenaar en 
wethouder Beimers. 

Alles was mogelijk in Voorschoten. Wethouder van Nieuwenhuizen vaart al jaren een ram-koers, als 
de VVD er maar profijt van heeft. Zij is blijkbaar een wolf in schaapskleren. Haar ouders hebben op 
sociaal vlak heel wat gedaan voor Voorschoten maar zij vaart een zeer herkenbare VVD koers , a-
sociaal ! 

Met mij ergeren veel inwoners zich aan het feit dat de huidige burgemeester met mevr. Van 
Nieuwenhuizen gearmd over straat loopt. Ik heb altijd gedacht dat een burgemeester boven de 
partijen stond, zij straalt dat op deze manier niet uit. 

Wethouder Bremer zit namens de partij “ONS Voorschoten”  die partij kan beter omgedoopt worden 
want voor Voorschoten doen ze weinig. 

Wethouder Binnendijk is net in de gemeente, maar mijn vraag is : “Wat weet hij eigenlijk van de 
gemeente Voorschoten”? Hij woont er niet, dus kan hij nooit zo snel een oordeel vellen over de 
financieen. Ik trek daaruit de conclusie dat hij de suggesties van zijn voorganger of andere leden van 
het bestuur overgenomen heeft. 
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Zo betrouwbaar is hij dus ook niet, want hij durft met het voorstel te komen terwijl de gemeente 2,6 
miljoen euro in 2016 over heeft gehouden. 

De burgers van Voorschoten mogen al jaren niet weten wat de gemeente doet want in de krant 
wordt geen informatie meer gegeven. Men noemt dat een bezuiniging, maar het is meer „de 
bevolking niet op de hoogte brengen“. Wie gaat iedere dag/week naar de website van de gemeente 
om te kijken wat er nu weer aan de hand is? De ambtenaren zijn uitsluitend via een afspraak te 
bereiken. Hierbij vergeet de gemeente dat de ambtenaren er voor de burgers zijn en niet andersom. 

Ik hoop en vertrouw erop dat u zich iets van mijn schrijven aantrekt. 

Met groet, 

 


